004724

Metal Spider

Picture Description?)

A low-angle shot of complex overhead wires silhouetted against a cloudy sky.

Analysis?)

This photograph presents a stark, abstract composition of overhead power lines silhouetted against a
turbulent sky. The crisscrossing lines form a complex network of geometric shapes, creating a sense
of both order and chaos. The somber sky acts as a backdrop, emphasizing the starkness of the lines
and adding a dramatic quality to the photograph. The photograph captures a moment of industrial
landscape stripped to its essential elements.
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Picture Data

004724 - Metal Spider

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 10/2016 10/2016 01/2017
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Metallspinne

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot of complex overhead wires silhouetted against a cloudy sky.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel von komplexen Oberleitungen, die sich vor einem bewölkten Himmel abheben.
    
    
      This photograph presents a stark, abstract composition of overhead power lines silhouetted against a turbulent sky. The crisscrossing lines form a complex network of geometric shapes, creating a sense of both order and chaos. The somber sky acts as a backdrop, emphasizing the starkness of the lines and adding a dramatic quality to the photograph. The photograph captures a moment of industrial landscape stripped to its essential elements.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine strenge, abstrakte Komposition von Oberleitungen, die sich vor einem turbulenten Himmel abheben. Die sich kreuzenden Linien bilden ein komplexes Netzwerk geometrischer Formen, das sowohl Ordnung als auch Chaos vermittelt. Der düstere Himmel dient als Hintergrund und betont die Kargheit der Linien, wodurch der Fotografie eine dramatische Qualität verliehen wird. Die Fotografie fängt einen Moment industrieller Landschaft ein, die auf ihre wesentlichen Elemente reduziert ist.
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